
Geachte Raad en college van Burgemeesters en Wethouders,  
   
Met enige verbazing hebben we kennis genomen van de plannen om te onderzoeken of het Mill Hill 
College kan worden verplaatst naar Barbara Benz park.  
   
Op woensdag 21 februari heeft u een informatie avond georganiseerd en daar zijn alle plannen 
gepresenteerd met schets tekeningen van het Barbara Benz park.  
   
Ons bevreemd een aantal punten:  

• Wij hebben een uitnodiging van u ontvangen waarin u in het onderwerp aangeeft dat u het 
op 21 februari gaat hebben over UITBREIDING van het Mill Hill College. In de uitnodiging 
wordt op geen enkele wijze gesproken over VERPLAATSEN/VERHUIZEN van het Mill Hill 
College? Op deze wijze kan u naar onze mening bewoners uit de omgeving niet 
informeren/uitnodigen. 

• Tevens bevreemd ons dat er nog 2 andere locatie onderzocht worden. Van deze 2 andere 
locaties zijn nog GEEN schetstekeningen gemaakt. Dit is voor ons een hele vreemde gang van 
zaken, dit wekt de indruk dat de uitkomst al bekend is en hier naar toe wordt gewerkt. 

Wij zijn onlangs (vorig jaar 2023) in Goirle komen wonen aan de Tilburgseweg met de wetenschap 
dat het Barbara Benz park ontwikkeld zou worden met woningen voor het hogere segment. Met die 
verstanden hebben wij in alle vertrouwen gekocht. We kozen voor rust en ruimte. Het fijne gevoel 
dat wij hadden na onze verhuizing is hiermee teniet gedaan.  
   
Wij hebben ons inmiddels verdiept in de plannen en het dossier. Hierbij delen wij graag met u wat 
feiten/vragen en opmerkingen:  

• Het Mill Hill college heeft op dit moment circa 1400 leerlingen. 
• Het Mill Hill college weet al geruime tijd dat zij willen verbouwen en de Gemeente Goirle 

weet dit ook, waarom is daar al niet eerder rekening mee gehouden? Zuidrand, Boschkens-
Oost, Hertenwei? 

• Op de bestaande locatie is toch voldoende ruimte om uit te breiden? 
• De ontsluiting voor fietsers en auto’s is op dit moment op de huidige locatie perfect 

georganiseerd. 
• Bij uitbreiding kan op de “akker” nog rekening gehouden worden met ontsluiting 
• Ontsluiting van fietsers aan de Tilburgseweg gaat grote problemen veroorzaken. Wij hebben 

geen zin om iedere week fietsers van de straat op te rapen. 
• De ventweg gecombineerd met sluwe bocht in Tilburgseweg is nu al in de ochtend en middag 

onoverzichtelijk en gaat straks met 1400 leerlingen helemaal vastlopen. 
• De ventweg is niet bedoeld als Kiss & Ride locatie in combinatie met een fietsstraat. 
• De Tilburgseweg naar kruising Willem II stadion loopt in ochtend en middag al volledig vast. 
• Eerder is er sprake geweest van fijnstof, geluid A58 daar wordt nu niet meer over gesproken? 
• Er zou ook gesproken worden over om de "nieuwe" sportvelden voor extern gebruik aan te 

dienen, dat betekent 7 dagen in de week, geluid en verkeershinder! 

Wij willen dan ook aangeven dat de geluidsoverlast die de school voortbrengt, de infrastructuur 
Tilburgseweg/Boschkamer en de A58 (fijnstof, geluid, stikstof) het Barbara Benz park niet de 
geschikte en aangewezen locatie voor relocatie van het Mill Hill College is.  
   



Wij gaan er vanuit dat de raad deze locatie niet kiest voor slechts economische redenen. Wij gaan 
dan ook niet met het voorstel akkoord om het Mill Hill College te verhuizen naar de locatie Barbara 
Benz Park.  
   
Wij zouden graag e.e.a mondeling toelichten en kijken uit naar een afspraak.  
   
Met vriendelijke groet,  
   
   
   
 


